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Referat af bestyrelsesmøde den 19. april 2022 
 

Bestyrelsen for Ejerforeningen Kantorparken 67-77 afholdt møde tirsdag den 19.04.2022  
kl. 19.oo i hyggerummet med følgende dagsorden: 
 

   1.    Siden sidst – Nina 

   2.    Fællesudvalget FU - Sanne  

   3.    Generalforsamling 

   4.    Væglamper til opgangene - Finn 

   5.    Arbejdsgrupper  

   6.    Dato for næste bestyrelsesmøde  

   7.    Eventuelt 

                   

Tilstede: Nina G. Hannestad, Mette Køhlert, Sanne Birger-Christensen, Jørn Larsen,  

                Alexander Wraa Abildgaard, Finn Møller Jensen og Anders Kajberg.  
 
Add.  1.    Siden sidst - Nina  

     - Den første indbydelse til generalforsamling er sendt ud senest 4 uger før. 
                      

     Add.  2.    Fællesudvalget FU - Sanne  
 - Intet nyt – der er først FU-møde den 28. april og mødet er her i blok 5. 

    
     Add.  3.    Generalforsamling  
 - 10-års vedligeholdelsesplan blev drøftet og færdiggjort med bestyrelsens forslag  

                       til vedligehold og forbedringer af bygningen. 
 - Forslag fra Annette Andersen (77 st.tv.) vedr. faldstammer og afløbsrør blev  

                       drøftet. Bestyrelsen besluttede ikke at stille forslag om dette emne. Medlemmer 
   af ejerforeningen er velkommen til at stille forslag herom på generalforsamling. 

 - Der bestilles smørrebrød, som serveres i Hyggerummet efter generalforsamling. 
   Mette bestiller, Sanne afhenter og Finn sørger for drikkevarer. 

 

Add.  4.    Væglamper til opgangene – Finn 
     - Det blev besluttet at indkøbe LED-lamper, efterhånden som de nuværende lam- 

       per går i stykker. Der indkøbes nye lamper til en opgang ad gangen, så lamperne 
       er ens hele vejen op i opgangen.   
       

Add.  5.    Arbejdsgrupper  
     - Der skal oprettes en arbejdsgruppe, der står for blødgøringsanlægget. Der skal 

       være 4 deltagere til at modtage salt til anlægget (palle med 1 ton salt) cirka en 
       gang om året og desuden ansvar for påfyldning af salt på anlægget en gang pr. 

       måned. Alexander og Finn er med i arbejdsgruppen. Alexander sætter opslag i 
       opgangene, så vi kan finde de sidste to personer til opgaven.    
 

Add.  6.     Dato for næste bestyrelsesmøde 
     - Næste bestyrelsesmøde er 24. maj 2022 kl. 18.15 – 19.oo i Hyggerummet. 

  
Add.  7.    Eventuelt 

     - Finn sørger for at regnvandsopsamling ved skraldeøen kommer til at virke.                         
  


